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羅城華人基督教會
Rev. Peter Ho   何漢慶牧師   pho@rochesterccc.org
Rev. Young Choe 崔榮必牧師 ychoe@rochesterccc.org
二零二零年二月十六日上午十一時十五分
每週經文 『你們必曉得真理，真理必叫你們得以自由。』















（約翰福音8:32）
靜默

















[眾坐]
宣召


以賽亞書40：28-31








[眾立]
唱詩


#44

神聖主愛






公禱






















唱詩





我們呼求









[眾坐]








主是我力量
歡迎與報告


















牧禱
讀經


約翰福音8:31-59









[眾立]
證道


我們的父是亞伯拉罕








[眾坐]
1、 得自由的需要
2、 有其父必有其子
3、 還沒有亞伯拉罕就有我
回應詩

#19

亞伯拉罕的神







[眾立]


三一頌

















祝福



















默禱

















[眾坐]
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	翻譯Interpreter
	蘇桂珍Vicky So
	顧國強Terry Koo

	司琴Pianist
	張秀庇Jessie Loui
	丘純如Shirley Lynn
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	朱燕华Candy
	許亞莉Yali Xu

	
	
	

	
	
	



羅城華人基督教會
Rochester Chinese Christian Church
      1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

              Tel: (585) 872-6708  


 www.rochesterccc.org
February 16, 2020

9:30 A. M.
Weekly Bible Verse 
 “If anyone would be first, he must be last of all and servant of all.”























(Mark 9:35) 
Proclaim God's Majesty
Call to Worship


 

Hymn of Praise 


Invocation 
Welcome and Announcements
Prayer for Children
Pastoral Prayer

Heeding God's Word
Scripture Reading

Deuteronomy 9:4-7
Sermon
The Book of Deuteronomy:  God’s Interpretation of History
Remembering God's Love


Response Hymn

Lift up the Light



Reflecting God's Presence 
Doxology
Benediction
	
	Today
	Next Sunday

	Worship Leader 
	Tim Schaertel
	Tim Schaertel

	Speaker
	Pastor Young
	Tim Schaertel

	Pianist
	Cynthia Liu
	Shiuen-Huang Tzeng

	Vocals
	Kathy Schaertel
	Kathy Schaertel

	PowerPoint
	Adam Yervasi
	Lily Lee

	Ushers
	Steve Hui 
Yeqing Zhang
	Hwai-Tzuu Tai 

Nilei Wu


                                 











Announcements  
1. Welcome all brothers and sisters and friends to the Sunday Worship Services this morning.  Please stay for lunch after the Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up will be served by brothers and sisters from the Mandarin Group Team B. 

2. ISN is having their Winter Fun Day on Saturday Feb. 22 from 11:00 a.m. - 4:00 p.m. at Mendon Ponds Park, East Lodge.  Please come to enjoy a warm cozy atmosphere with a fireplace, hot pots of chili and rice, and a cup of hot chocolate.  Sledding and a snowman building contest are some of their outdoor activities.  Please register online at internationalstudent.network@gmail.com or call Linda Gamlen at 585-301-1983.

3. The next Baptismal Service will be held on Resurrection Sunday April 12.  If you want to know more about the meaning of baptism or would like to be baptized, please let Pastor Ho or Pastor Young know about your intent.

4. We have prepared a 2020 Church Directory for you.  Please pick up a copy for each family.  If you notice any mistake or missing information, please notify sister Shirley Lynn for correction.
5. Congratulations to those who successfully completed the 15 Week Leadership Bible Training!
報告事項
1. 歡迎弟兄姐妹和朋友們前來參加今天上午的主日崇拜。中文崇拜或英文主日學結束後請留步用午餐。今天的午餐分配和餐後清理由國語B組的弟兄姐妹提供。
2. 國際學生網將於2月22日禮拜六上午11點到下午4點在Mendon Pond公園的East Lodge舉行冬季娛樂日活動。請大家前來參加，享受溫馨舒適的氛圍。有壁爐、火鍋、米飯以及熱巧克力。戶外活動有雪橇運動和堆雪人比賽。請在網上報名internationalstudent.network@gmail.com 或給甘露莎打電話585-301-1983。
3. 下次的受洗典禮將於4月12日復活節主日舉行。如果你想了解更多關于洗禮的意義或想要受洗，請把你的意願告訴何牧師或崔牧師。
4. 2020年的教會通訊錄已經爲您准備好了，請每個家庭拿一本。如果發現有錯誤或缺少了信息，請聯絡丘純如姐妹，以便更正。
5. 祝賀成功完成15週聖經培訓的弟兄姐妹。
Last Week's Attendance 上週人數
	RCCC 母堂
	Worship
崇拜
	Sunday School - Adult
成人主日學及兒童主日學老師
	SS – Children

兒童主日學
	Total

總人數

	English Worship英文崇拜
	52
	33
	20
	105

	Chinese Worship中文崇拜
	56
	39
	24
	119


	RCCC-W Bilingual Worship

西區雙語崇拜
	Adult Sunday School
成人主日學
	RCCC-W Offering

西區上週奉獻

	Adults
成人
	Children + Helpers
兒童+老師
	Total
總人數
	Adult

成人
	Children + Helpers
兒童＋老師
	Total

總人數
	General

常費


	36
	13
	49
	11
	4
	15
	$935


Week's Offering 上週奉獻
	
	General常費
	Mission宣教
	Special特别
	Lunch午餐

	RCCC母堂
	$5,095
	$800
	$800
	$296



Prayer Focus for February二月禱告焦點
Pray for God to show us how to concretely obey his command to "love one another."
求神指示我們如何具體地遵行祂 “彼此相愛” 的誡命
Prayer verse of the week:
Dear friends, let us love one another, for love comes from God. Everyone who loves has been born of God and knows God.

（1 John 4:7）
   本週禱告經文：親愛的弟兄啊，我們應當彼此相愛，因爲愛是從神來的。凡有愛心的，都是由神而生，並且認識神。    （約翰一书4:7）
*******************************************************************************
Thanksgiving & Prayer Request:
1. Thank the Lord we have a team of 7, including Pastor Young, who are committed to an India STM in May.  Pray for Pastor Young as he started weekly training with these brothers and sisters.

2. Thank the Lord brother Howard saw his oncologist last week and was declared cancer-free.  He is well enough to travel and flew to GA on Feb. 13 to spend time with his son-in-law Ron, daughter Katie and 5 grandchildren.
3. Pray for RCCC-supported Ben & Sheriee Finch and family in Kenya through African Inland Mission.  Kenya suffers the worst locust infestation in 70 years as insects swarm farmland.  UN is urging immediate action as East African nations are already experiencing devastating hunger with large areas of crops destroyed.

4. As of Feb. 13, the Coronavirus has claimed 1,370 deaths and infected over 60,364 individuals worldwide in 28 countries, including 15 confirmed cases in the States. Pray for the general population in China.  Even though the mortality rate in general is low, the speed at which people are getting sick is still unsettling.  Pray for the healthcare workers in China as they haven't been well-resourced.  Pray also for the government of China, that they make well informed, evidence-based decisions for the people.

5. Pray for Shannon Chow, who is co-leading a team of 12 through Cedarville University's Global Outreach to Eleuthera Island (in the Bahamas) working with youths during Spring Break (Feb. 29 - March 8).  
6. Church Retreat (May 23-25).  Pray for Barry and Aileen Chow as they are serving as coordinators of this year's retreat.

7. Music and Bible Camp.  We thank the Lord for a new MBC Committee with the following members: Grace Chen, Douglas Huang, Michelle Sharman and Lawrence Tai.  Thank the Lord they had their first planning meeting last Sunday afternoon.  Pray for: (a) finalizing dates of camp; (b) search for a teacher to teach musical; (c) other VBS and music teachers.

感恩及代禱事項
1. 感謝主，現在已經有一個包括崔牧師在內共7人的團隊，計劃五月去印度短宣。爲崔牧師禱告，他已經開始給弟兄姐妹培訓。
2. 感謝主，Howard弟兄上週見了他的癌症科醫生，宣佈他已經沒有癌症。他現在身體很好，可以去旅行。2月13日他飛往喬治亞洲去看望他女兒一家。
3. 爲本教會所支持的Ben & Sheriee Finch夫婦以及他們的家人禱告，他們在肯尼亞的非洲内地會服事。由于蝗蟲侵襲農田，肯尼亞遭受了70年來最嚴重的蝗災。聯合國敦促立即采取行動，因爲東非國家因着大面積農作物被毀已經在遭受毀滅性的饑餓。

4. 截至2/13，冠狀病毒已導致28個國家/地區的1370人死亡和60364个人感染，其中包括15個在美國確診的病例。爲中國普通民衆禱告。 盡管總體上死亡率很低，但人們生病的速度仍然令人不安。 爲中國的醫護人員禱告，他們沒有足夠資源。 也爲中國政府禱告，希望他們爲人民做出明智的、基于證據的決策
5. 爲Shannon Chow禱告。今年春假(2月29日-3月8日)她將帶領Cedarville University's Global Outreach的12個人的團隊去巴哈馬的Eleuthera島與青少年一起工作。
6. 教會退修會（5月23-25日）：爲Barry 和 Aileen Chow夫婦禱告，他們是今年退修會的負責人。
7. 音樂聖經營：爲新的音樂聖經營委員會感謝主，新成員是：陳亭佳、黃光祥、方美華和戴中寧。感謝主，上主日下午他們已經舉行了第一次籌備會議。爲以下事項禱告：(1) 最終確定日期；（2）尋找一位教音樂的老師；(3) 其他聖經和音樂老師。
